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Abstract (en)
The label (10) has product e.g. pharmaceutical product, identification elements e.g. trade name, provided on an upper surface, and appropriate
adhesive units provided on an opposed surface, where the units permit to affix the label on a support e.g. prescription, in a detachable manner. The
identification elements are obtained by reproduction identical to packaging of a product. The support is stuck on a packaging e.g. outer packaging, of
the product, and a bar code (9) provided on the opposed surface of the packaging holds information on the product.

Abstract (fr)
L'invention concerne une étiquette (10) destinée à être jointe à un produit tel qu'un médicament, ladite étiquette (10) présentant sur sa face
supérieure des éléments d'identification dudit produit et étant pourvue sur sa face opposée de moyens adhésifs appropriés pour permettre
l'apposition de ladite étiquette (10) sur un support de manière détachable. L'invention consiste en ce que les éléments d'identification sont obtenus
par reproduction à l'identique du conditionnement. Application notamment aux produits pharmaceutiques.
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